

PLAGUE

UNITED REPUBLIC OF TANZANIA. — An outbreak of illness suspected on clinical grounds to be pneumonic plague has been reported on 7 November from the western area of the Kilimanjaro District. Nine cases, four of which were fatal, have been admitted to local hospitals since 31 October. There has been no recent evidence of an epizootic. All necessary preventive measures have been implemented. The last reported incidence of plague in Tanzania was in the Arusha District in 1969.¹

¹ See No. 22, 1969, p. 368.

PESTE

RÉPUBLIQUE-UNIE DE TANZANIE. — Une poussée épidémique d'une maladie qui, d'après les symptômes cliniques, paraît être la peste pneumonique a été signalée le 7 novembre dans la région ouest du District du Kilimandjaro. Depuis le 31 octobre, neuf cas — dont quatre mortels — ont été hospitalisés dans des établissements locaux. Aucun signe d'épizootie n'a été observé récemment. Toutes les mesures préventives ont été prises. Les derniers cas de peste enregistrés en Tanzanie s'étaient produits dans le District d'Arusha en 1969.¹

¹ Voir N° 22, 1969, p. 368.